
Notulen vergadering Stichting 
Ondernemersfonds Hendrik-Ido-Ambacht 

Adviesraad 
 

 
 
Datum: woensdag 16 oktober 2024 
Tijdstip: 20:00-21:30 uur 
Locatie: Cascade 
 
Aanwezig:   
Voltallig bestuur OFA, Veere Heck (gemeente H.I. Ambacht), Rosalie de Paepe (fondsondersteuner), 
David Roelofs (Antoniapolder), Machteld de Rijcke en Arjan Treure (De Sandeling), Peter Kodde 
(AmbachtseZoom), Dirk Havenaar (De Schoof), Eva Klein (Kinderopvang), Charles vd Kooij (Sport  
Hiaten), Hans de Groot (Sport- Vollido), Gerrit Scheurwater (Sport - AWSH), Denny Nugteren, Wil 
Markenstein en Jaap den Hoed (Zorg - Stichting Vrienden van de Blije Borgh) 
 
Afwezig met kennigeving:  
Cees van der Poel (Hoog Ambacht), Cornee Bezemer (Onderwijs – Willem de Zwijger     school), Alie 
Tas (Historisch Genootschap), Mariëlle van Vliet (Vastgoed), Martin de Keizer (Antoniapolder) 
 
Notulist:  
Rosalie de Paepe – fondsondersteuner  
 
 

 
 

1 Opening + vaststellen agendapunten 

Gert de Jong – voorzitter van het Ondernemersfonds Ambacht heet een ieder welkom op 

deze 2e bijeenkomst van de Adviesraad. 

 

2 Verslag vorige Adviesraad 4 oktober 2023 

Het verslag is niet behandeld tijdens deze vergadering. 

 

3 Verantwoording over jaarverslag 2022-2023 

Het jaarverslag 2022-2023 is vooraf rondgestuurd aan de vertegenwoordiging van alle 

trekkingsgebieden. Het bestuur vraagt of hier nog specifieke vragen over zijn. 

 

> Vraag van Charles van der Kooij van Hiaten: Vraag namens het bestuur van Hiaten over de 

hoogte van de vrijwilligersvergoeding. Het bestuur van Hiaten vindt dit hoog en is de noemer 

vrijwilligersvergoeding hier wel passend voor? 

Het bestuur heeft een verantwoordelijkheid en het is niet vrijblijvend. De bestuursleden 

steken er veel tijd in. Het bestuur neemt het op met de account of er mogelijk een andere 

term voor de vergoeding opgenomen kan worden. Mogelijk is vacatie een passende term. 

Actie: Bestuur 

Note: Het bestuur heeft inmiddels onderzoek gedaan en het bij de accountant gecheckt.  

De vrijwilligersvergoeding is de juiste benaming. Het is bedoeld als vergoeding van alle door 



de vrijwilliger gemaakte onkosten in verband met de activiteiten voor de stichting. 

 

4 Evaluatie van het fonds 

Het bestuur geeft een korte toelichting op de verlopen evaluatie. Begin dit jaar heeft de 

evaluatie plaatsgevonden waarbij de gemeente heeft gesproken met alle trekkingsgebieden. 

Uit de evaluatie is naar voren gekomen dat het fonds voor onbepaalde tijd voortgezet zal 

worden. De gemeenteraad van Hendrik-Ido-Ambacht heeft maandag 8 juli jl. dit formeel op 

basis van de evaluatie besloten. 

 

Met het ondernemersfonds is een structurele financiële basis gelegd voor ondernemers en 

vastgoedeigenaren in de hele gemeente. Vanaf dit jaar is de bijdrage 70,- euro per 100.000 

WOZ-waarde. Voor de komende jaren blijft dit de bijdrage. 

 

5 Rondje langs de trekkingsgebieden 

Antoniapolder – David Roelofs 

Ze zijn druk bezig met de uitwerking van de cameraplannen. Ze lopen hier tegen veel 

uitdagingen aan met vergunningen vanuit de gemeente. Het bestuur realiseert zich tevens 

dat ze flinke verplichtingen aan gaan voor lagere tijd en willen hiervoor ook de 

bestuurdersaansprakelijkheid goed geregeld hebben.  

Het principeverzoek van de camera’s ligt bij de gemeente. Daar vindt nu het ambtelijke 

haalbaarheidsonderzoek plaats, maar dit brengt ook weer onderzoekskosten met zich mee.  

Parkmanagement ondersteunt goed en heeft veel ervaring bij andere gemeentes met o.a. 

voorbeelden van plaatsing van camera’s waar dat wel kan. Ook wordt gekeken naar de 

kwaliteit van de camera’s en waar komen ze vandaan (fabricage).  

 

Er is collectieve beveiliging middels surveillance wat uitgevoerd wordt door Alert. Ook heeft 

de Ambachtse Snipperdag plaatsgevonden. 

AmbachtseZoom – Peter Kodde 

Peter Kodde is werkzaam bij A. van Nieuwenhuizen & Zn. en komt met zijn bedrijf naar de 

AmbachtseZoom. Daarom heeft hij zitting genomen in het bestuur van AmbachteZoom. 

 

Naast de bijdrage uit het fonds hebben ze bij de AmbachteZoom nog een aparte bijdrage 

voor parkamanagement. Er zal al veel kosten gemaakt die met een voorinvestering vanuit de 

gemeente mogelijk gemaakt zijn.  

 

De Sandeling - Machteld de Rijcke en Arjan Treure  

De laatste hand wordt gelegd aan het verkeersveiligheidsplan van het terrein. Hier komen 

concrete aanbevelingen uit die door een verkeerskundige uitgewerkt worden en met deze 

suggesties kunnen ze in gesprek met de gemeente.  

 

Tevens loopt het revitaliseringsproject. Helaas zijn er veel wisselingen van 

gebruikers/eigenaren op het terrein. Het project van de revitalisering wordt getrokken vanuit 

de gemeente en moet in november concreet worden.  

 

Zorg / Sport / Cultuur / Onderwijs 



Marjet van Os geeft een toelichting op de uitgevoerde projecten van het trekkingsgebied 

Zorg, Sport, Cultuur en Onderwijs. De uitgevoerde projecten zijn: 

- Pilotproject Observaties fijne motoriek basisschoolkinderen van groep 2 (zorg/onderwijs 

- Openluchtbioscoop Sophiapark Film Tuinders van Ambacht (Cultuur) 

- Project KunsThuis met ouderen en kinderen Yes! Kinderopvang/De Blije Borgh 

(zorg/onderwijs) 

- AED's sportverenigingen Sportpark Schildman (sport) 

- Film Ambacht 1957 gedigitaliseerd (cultuur) 

- Film Scheepswerven (cultuur) 

- Schoolmusicals in Cascade (onderwijs) 

Gerrit Scheurwater geeft namens de sportverenigingen op Schildmanpark nog een toelichting 

op de plannen voor collectieve camerabewaking op het sportpark, afvalscheiding en de 

plannen voor het vrijwilligerscongres/bijeenkomst.  

Er vindt op dit moment een inventarisatieplaats samen met Jan Maaskant, de 
veiligheidscoördinator van de gemeente, of er behoefte is aan camera’s op het sportpark. 
Daarna zal verder plan de campagne gemaakt worden. 
 
Rondom het afvalscheidingsplan zijn ze contact gekomen met Vang Buitenhuis (project van 
Rijkswaterstaat) en zij hebben het afvalscheidsplan in onze gemeente geadopteerd. Er is een 
adviseur duurzaamheid beschikbaar vanuit Rijkswaterstaat. Dit project willen ze ook 
gebruiken als pilot en het werkt in ons voordeel, ook bij de gemeente. O.a. ook de wethouder 
is enthousiast geworden en de ambtenaar van milieuzaken is aangehaakt. Dit initiatief wordt 
dus goed gesteund door de gemeente. 5 sportverenigingen en de sporthal zijn hiervoor 
benaderd. Met die adviezen zijn ze nu bezig om te kijken welke weg zij in moeten slaan om 
dit ten uitvoer te brengen.  
 
Er is een enquête gehouden onder de vrijwilligers in onze gemeente. De gemeente is deze 
resultaten nu aan het verwerken. Daarna zal verder gekeken worden waar de behoefte ligt 
voor het opleiden/bijscholen of kennis uitwisseling van besturen van verenigingen en 
stichtingen die werken met vrijwilligers en of er een vrijwilligerscongres/bijeenkomst 
georganiseerd zal worden. In november is een vervolgafspraak met de gemeente. 
 
-> Vraag van Machteld de Rijcke: Zijn de AED’s die bij de sportverenigingen geplaatst zijn ook 
aangemeld bij Hartslag.nu?  
De diverse vertegenwoordigers van de sportverenigingen zullen dit checken.  
 
-> Vraag van Eva Klein: Soms zijn er plannen die gemeente breed overstijgend zijn. Zijn er 
plannen/mogelijkheden om dit op te zetten in H.I. Ambacht?  
Het bestuur geeft aan hier wel voor open te staan, maar dan moeten er wel eerst concrete 
plannen liggen. 
  
De Schoof - Dirk Havenaar 
Camera’s en beveiliging is georganiseerd op het winkelcentrum. Van de financiële middelen 
uit het fonds is een grote kerstboom met verlichting aangeschaft die geplaatst zal worden op 
het winkelcentrum 
 
Toelichting overige gebieden 
Het bestuur licht aanvullend toe dat winkelcentrum Hoog Ambacht ook feestverlichting heeft 



aangevraagd en dat Louwersplein bezig is met de uitwerking van de plannen. Voor de 
Reeweg wordt ook gekeken naar feestverlichting. 
 
Recent is de vertegenwoordiging van detailhandel bij elkaar geweest, maar hier is op dit 
moment geen concretere samenwerking uitgekomen.  
 
Tevens wordt medegedeeld dat per 1 januari 2025 de objecten van Buitengebied 2 
toegevoegd worden aan het trekkingsgebied Reeweg. 
 
Voor Buitengebied 1 vindt er binnenkort een afspraak plaats met de VVE van Park 
Langesteijn.  
 
De financiële stand van zaken 2024 wordt kort toegelicht. 
 

6  Wat kan er nog meer? 
Vanuit het bestuur wordt er aangegeven dat er nog veel meer mogelijk is, maar ook trots te 
zijn met wat er allemaal al gebeurd met de financiële middelen vanuit het fonds. Thema’s en 
voorbeelden waar het geld van het fonds voor ingezet kan worden zijn ter plaatse nog 
gedeeld op het scherm. Zie slides.  
 
Bijvoorbeeld het thema vitaliteit schuurt tegen het ondernemersfonds aan, maar voor 
trekkingsgebied zorg, sport, cultuur en onderwijs zouden hier bijvoorbeeld met het 
sportakkoord weer mooie plannen uit opgezet kunnen worden.  
 
-> Vraag van Machteld de Rijcke: Waarom zouden er camera’s opgehangen moeten worden? 
Is het echt nodig?  
De ervaring is zeker dat het bijdraagt aan veiligere terreinen en met bijvoorbeeld 
kentekenregistratie camera’s kan er veel informatie achterhaald worden bij bijvoorbeeld 
diefstallen. Dirk Havenaar van de Schoof licht toe dat hij bij hen zeker bijdraagt aan de 
veiligheid.  
 

7  W.v.t.t.k. en sluiting 

 > Veerle Heck beleidsmedewerker van de gemeente Hendrik-Ido-Ambacht en  

contactpersoon voor het bestuur van het fonds is ook aanwezig en stelt zich nog kort voor 

aan de aanwezigen.  

 

> De aanwezigen van Stichting Vrienden van de Blije Borgh zijn aanwezig namens de Blije 

Borgh en zijn bezig met planvorming dus alle ideeën die hier vanavond zijn gedeeld en 

geopperd hebben zij weer van geleerd en nemen zij mij hun verdere uitwerking van plannen. 

 

Allen aanwezigen worden bedankt voor uw inbreng en bijdrage aan deze adviesraad 

bijeenkomst. Aansluitend is er nog ruimte voor een drankje en hapje aan de bar van Cascade. 


